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Projekt protokołu nr III/2017 

z XXXI Sesji Rady Gminy Zawonia 

odbytej w dniu 02 marca 2017 r. 

 

XXXI Sesja Rady Gminy Zawonia rozpoczęła się o godzinie 15:30 w Sali widowiskowej 

Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteka w Zawoni. 

Przewodniczący Rady Gminy Zawonia Pan Marek Michałowski na podstawie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otworzył XXXI Sesję Rady Gminy 

Zawonia. Przewodniczący powitał przybyłych na Sesję Radnych, Panią Wójt, Sołtysów,  

mieszkańców Gminy Zawonia pracowników Urzędu Gminy, przedstawicieli prasy. 

 

Przewodniczący stwierdził, że w Sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum, przy 

którym Rada Gminy Zawonia może obradować i podejmować prawomocnie uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Sesja Rady Gminy jest nagrywana, zapis dźwiękowy 

będzie zamieszczony na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

Następnie odczytał porządek obrad Sesji :  

1) Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2) Ustalenie porządku obrad sesji. 

3) Podjęcie uchwał: 

1) Nr XXXI/195/2017 ws. zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2017 rok, 

2) Nr XXXI/196/2017 ws. zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Zawonia, 

3) Nr XXXI/197/2017 ws. przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Zawonia, 
4) Nr XXXI/198/2017 ws.  wyrażenia zgody na przystąpienie do programu Odnowa Wsi  

w Województwie Dolnośląskim przez sołectwa Miłonowice i Cielętniki 

4) Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zawonia poinformował, że Wójt Gminy Zawonia złożyła 

wniosek o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Proszę Panią Wójt o przedstawienie wniosku. 

Pani Wójt przedstawiła wniosek o zmianę porządku obrad sesji w punkcie 3 polegający na 

wprowadzeniuu dodatkowego projekty uchwały  Nr XXXI/199/2017 ws. w sprawie ustalenia 

kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

publicznego przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Zawonia. 

 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 12 głosów za. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad sessji z uwzględnieniem 

wniosku Pani Wójt. 

 

http://zawonia.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2017_01/BIPF545BCCC798E14Z/Projekt_UCHWALY_NR_XXIX_178_2017_RADY_GMINY_ZAWONIA_z_dnia_12_stycznia_2017_r._w_sprawie_przystapienia_do_projektu_partnerskiego_Instalacjie_OZE_w_Gminie_Zawonia.pdf
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Porządek sesji z uwzględnieniem wniosku Pani Wójt został przyjęty jednogłośnie 12 głosów 

za.  

 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

1) Nr XXXI/195/2017 ws. zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2017 rok 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił wniosek Komisji Budżetowej dotyczący przeznaczenia 

kwoty 6000 zł składki członkowskiej w stowarzyszeniu na oświetlenie uliczne. 

 

 Pani Wójt zaapelowała o pozostawienie tej kwoty dla stowarzyszenia oraz odczytała pismo 

Zarządu Stowarzyszenia kierowane do członków w sprawie wspólnej strategii rozwoju 

i promocji szlaków i tras rowerowych. 

Radna Beata Kowalska – wczoraj na Komisji rozmawialiśmy na ten temat oraz 

wysłuchaliśmy wystąpienia na sesji Rady Burmistrza Żmigrodu i dyrektora, jesteśmy 16 lat  

w stowarzyszeniu i trzeba podsumować jakie mamy korzyści z udziału, nasz gmina nie ma 

takich korzyści, inne gminy mają projekty nasza gmina do tych programów nie przystąpiła, 

Gmina Trzebnica wystąpiła z tego Stowarzyszenia i sama radzi sobie z promocją. 

Pani Wójt wskazała, że inne gminy mają tereny po kolejce wąskotorowej i zaczęły 

przygotowania do projektów w 2010 r. i teraz dopiero je realizują. Stowarzyszenie realizuje 

działania promocyjne naszej gminy. 

Trzebnica ma duży dział promocji i o wiele większy budżet na promocję. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę Radnej Małgorzaty Kozłowskiej  

Wniosek ws. poprawki Komisji Budżetowej nie został przyjęty: 5 głosów za, 5 przeciw,  

2 wstrzymujące się.   

 

Radna Małgorzata Kozłowska przedstawiła pytanie z Komisji Budżetowej dotyczący remontu 

Zespołu Szkół w Zawoni i zakupu wyposażenia. 

Pani Wójt poinformowała, że jest to przesunięcie na 2018 rok ostatniej płatności w projekcie, 

spowodowane przesunięciem o cztery miesiące roztrzygnięcia konkursu i tym samym 

zakończenia prac.  

Radna Małgorzata Kozłowska zapytała, czy przewidziany jest inwestor zastępczy dla tego 

zadania. 

Pani Wójt stwierdziła, że nie jest to przedmiotem omawianego projektu uchwały, będzie 

ogłoszony przetarg i podane warunki.     

Radna Beata Kowalska zapytała o zmniejszenie kwoty dochodów na to zadanie o kwotę 1599 

522 zł 

Pani Wójt: wynika to z złożonego harmonogramu rzeczowo – finansowego złożonego . 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że na 2017 rok planowane było pozyskanie dotacji w tej wysokości 

i w związku z brakiem możliwości otrzymania dotacji następuje przeniesienie na 2018 rok. 

Radna Beata Kowalska zapytała z jakiego powodu nie będzie możliwe pozyskanie tej kwoty. 

Pani Wójt: chodzi tutaj o wypłacenie tej kwoty, zapłata za wykonane ostatnie prace nastąpi  

w przyszłym roku i wtedy złożony zostanie wniosek do Urzędu Marszałkowsksiego.   
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Radna Beata Kowalska zapytała o wielkość dotacji. 

Pani Wójt potwierdziła, że jest to 2,5 mln. 

Radna Beata Kowalska stwierdziła, że część zostanie wypłacona w tym roku.  

Radna Beata Kowalska zapytała o przeniesienie w planach wydatków kwoty 20 tys. 

dotyczacy podatku VAT i 16 988 zwiększeniu planu wydatków na usługi prawnicze. 

Pani Skarbnik – przeniesienie kwoty 20 tys. zł administracji publicznej dział 750 do działu 

700  dotyczy podatku należnego Vat od sprzedaży wody ścieków, druga kwota  związana jest 

z usługami  prawniczymi - postępowania o zwrot podatku Vat za lata 2011-2012. 

Radna Małgorzata Kowalska zapytała o harmonogram zamówień publicznych. 

Pani Wójt stwierdziła, że nie jest to tematem projektu uchwały. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę.  

Uchwała została podjęta większością głosów za 10, przeciw 0, wstrzymujących się 2. 

 

2) Nr XXXI/196/2017 ws. zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Zawonia, 

 

Radna Beata Kowalska powiedziała, że droga w Suchej Wielkiej jest zadaniem jednorocznym 

i nie było jej w WPF-ie, a teraz jest remont kościoła poewangelickiego, który jest jednoroczny 

a jest w WPF-ie.  

Pani Wójt wskazała, że jest to zadanie wieloletnie i dlatego znajduje się w WPF-ie, wydatki 

na to zadanie są przewidziane w kolejnych latach. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w latach poprzednich była zaplanowana  realizacja od 2015 r. na 

adaptację kościoła poewangelickiego na cele kulturalne. 

Radna Beata Kowalska zapytała o termomodernizację w budynku Zespołu Szkół w 

Czeszowie. 

Pani Wójt: to zadanie jest w latach 2016 i 2017. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę.  

Uchwała została podjęta większością głosów za 11, przeciw 0, wstrzymujących się 1. 
 

3) Nr XXXI/197/2017 ws. przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Zawonia, 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę.  

Uchwała została podjęta większością głosów za 12, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

4) Nr XXXI/198/2017 ws.  wyrażenia zgody na przystąpienie do programu Odnowa Wsi  

w Województwie Dolnośląskim przez sołectwa Miłonowice i Cielętniki 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę.  



 

 
4 

 

Uchwała została podjęta większością głosów za 12, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

5) Nr XXXI/199/2017 ws. w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Zawonia; 

 

Przewodniczacy Komisji Oświaty Dawid Stec przedstawił pozytywną opinię Komisji na 

temat projektu uchwały 

   

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę.  

Uchwała została podjęta większością głosów za 12, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Ad. 4.  Zamknięcie sesji 

 

Przewodniczący zamknął XXXI Sesję Rady Gminy Zawonia. 

Sesja Rady Gminy Zawonia zakończyła się o godz. 16:00 

Integralną część protokołu stanowi nagranie dźwiękowe z obrad Sesji Rady Gminy Zawonia. 

 

 

Protokołował: 

Wojciech Hoffman 

 

http://zawonia.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2017_01/BIPF545BCCC798E14Z/Projekt_UCHWALY_NR_XXIX_178_2017_RADY_GMINY_ZAWONIA_z_dnia_12_stycznia_2017_r._w_sprawie_przystapienia_do_projektu_partnerskiego_Instalacjie_OZE_w_Gminie_Zawonia.pdf

